DOI: 10.18572/1813-1220-2020-11-41-43

Банковская система Российской Федерации в условиях цифровой экономики

Тихомиров Кирилл Андреевич, соискатель кафедры финансового права Российского государственного университета правосудия (РГУП) ikllir@yandex.ru

В статье рассматриваются вопросы функционирования банковской системы государства в условиях цифровой экономики.

Ключевые слова: банковская система, банк, Центральный банк Российской Федерации, цифровая экономика.

The Banking System of the Russian Federation in the Digital Economy Conditions

Tikhomirov Kirill A.

Degree-Seeking Student of the Department of Financial Law of the Russian State University of Justice (RSUJ)

The article deals with the matters of functioning of the banking system of the state under the circumstances of digital economy.

Keywords: banking system, bank, The Central Bank of the Russian Federation, digital economy.